
ÒVa faltar contund�ncia envers EndesaÓ

L'alcaldessa creu que calia haver estat m�s exigent amb la

companyia el�ctrica

Diu que els ajuntaments s�n la sala d'urg�ncies de l'administraci�

L'alcaldessa Dolors Padilla. Foto:

I.BOSCH.

Platja d'Aro va ser un dels municipis on alguns

ve�ns van estar fins a nou dies sense llum.Un any

despr�s, estem m�s preparats?Durant aquest

any m'he preguntat qu� passaria si es torn�s a

repetir aquella nevada, si haur�em millorat o no.

Per� seria parlar per parlar perqu� en realitat no

voldria tornar a viure una situaci� com aquella.

�s veritat que es va obrir un expedient a Endesa

m�s per les formes que per res m�s. I jo ja vaig

reclamar en aquell moment un major grau de

fiabilitat de les l�nies.I no creu que s'hagi

aconseguit?M'hagu�s agradat veure que, encara

que la normativa no els obligu�s a fer-ho,

instalálaven una xarxa m�s refor�ada. Si amb

motiu de la riuada que va patir Platja d'Aro fa uns

anys l'ACA va decidir dimensionar la canalitzaci�

de la riera, Endesa tamb� podia refor�ar les

l�nies tot i no ser al Pirineu.Continua descontenta

amb la companyia?La seva pol�tica ha estat

arribar a pactes individuals amb trucades als

ve�ns fins que acceptaven la indemnitzaci�. I aix�

�s injust.Com valora el paper del govern?Hi ha

hagut falta de contund�ncia per part de

l'administraci� a l'hora de reclamar a la

companyia el�ctrica que apliqu�s mesures m�s

estrictes en refer la xarxa encara que no hi estigu�s obligada. Es van prendre

decisions pensant nom�s en la normativa.Els alcaldes van reclamar que es

revisessin els protocols d'actuaci� en casos d'emerg�ncia. S'ha fet?En el cas del

Cecat [Centre de coordinaci� operativa de Catalunya] s� que hi ha hagut un canvi

important perqu� ara la informaci� que rebem �s m�s espec�fica per al territori. Si

aquell dia hagu�ssim tingut avisos m�s rigorosos hagu�ssim pogut preparar els

serveis municipals amb m�s dilig�ncia.L'Ajuntament tamb� ha revisat els

protocols?S�. I hem fet reunions peri�diques del comit� d'emerg�ncia i formaci�

als treballadors municipals perqu� tinguessin clar el seu rol i hem definit els

substituts del comit�. Per� he de dir que fa un any, sense els voluntaris, protecci�

civil, Creu Roja, la brigada i els ciutadans an�nims, no ens n'haur�em sortit.Els

equips t�cnics s'han millorat?Hem comprat un generador m�s potent, que �s el

que tindr�em al palau d'esports (on hi hauria el centre d'emerg�ncies en cas que

pass�s alguna cosa). Endesa havia de repartir un fons d'1,5 milions entre els



ajuntaments, per� aix� s'ha aturat amb l'expedient informatiu. O sigui que els

ajuntaments continuem fent-nos c�rrec de tot, com sempre.Se senten sols?Ens

sentim com una sala d'emerg�ncies de l'administraci�. Creuo els dits perqu� no es

repeteixi el mateix.
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